

## PROTOKOLL RY 2/2020

Datum: 2020-01-28  
Plats: Telefonmöte.

Närvarande: \* Johan Garli (JG), Ledamot  
(\* = beslutande) \* David Lindström (DL), ledamot  
\* Stefan Ohlson(SO), Ledamot  
\* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot  
\* Janne Rydh (JR), Ordförande  
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén  
Lars Mattsson (LM), MAS

frånvarande: Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén  
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

Till Officiella meddelanden:

- 
- § 17 **Mötets öppnande**
  - § 18 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 19 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 20 **Pågående ärenden**
  - § 21 **Ekonomi**
  - § 22 **Landslag**
  - § 23 **SM**
  - § 24 **Däck**
  - § 25 **Teknik**
  - § 26 **Dispenser**
  - § 27 **Öppet Rallyforum**
  - § 28 **SGA**
  - § 29 **Rallyregler**
  - § 30 **Övriga frågor**
  - § 31 **Nästa möte**
  - § 32 **Mötets avslutande**

- 
- § 17 **Mötets öppnande**  
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
  - § 18 **Föregående mötesprotokoll**  
Inget kvar från föregående protokoll
  - § 19 **Fastställande av dagordning**  
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

## § 20 Pågående ärenden

-På förekommen anledning av nekad vagnbok till en finskregistrerad tävlingsbil, har vi blivit uppmärksammade att detta kanske inte är tillåtet enligt svensk trafiklagstiftning. Svensk förare med utlandsregistrerad tävlingsbil kan i värsta fall betraktas som oregistrerad. Idag finns ett antal sådana bilar i Sverige. PK tar frågan vidare till jurister och Transportstyrelsen. AR jobbar fram ett OM när utredningen är klar. SBF`s kansli får ta kontakt till de förare som berörs.

-Skrivelse om tolkning av regler Gr.Hb beträffande framvagn Volvo 140. TK och RU har gemensamt kommit fram till ett svar som är skickat till frågeställaren.

-Kontaktuppgifter till våra notskrivare kvarstår.

-Disa på kansliet är sjukskriven, därav kommer RU att fråga våra SGA`n vilka kursutbildare det finns ute i landet.

## § 21 Ekonomi

-JR stämmer av med Mats Ekblad om RR 2019.

-Budget 2020. JR följer upp.

## § 22 Landslag

- Landslagsmedlemmar är uttaget och presenterat.

## § 23 SM

-Sandviken MK har beslutat ställa in SM-tävling den 13-14/3. Klubben undersöker möjligheten att köra tävlingen i september/oktober. Besked lämnas i samband med SM i Vännäs.

-SM-sprint sommar och Skillingaryds SM-tävling är klara och ok.

-Domarordförande till SM-sprinten sommar utsågs Roger Engström och till Teknisk kontrollant Mikael Simonsson.

-SM från 2021, det har framkommit rykten om att ett avtal med ny promotor helt felaktigt, skall vara klart.

## § 24 Däck

-DL rapporterar om 3 nya godkända sommardäck. De läggs upp i Däcklista sommar 2020.

## § 25 Teknik

-Efter möte med ägaren till Ford Escort, har det inte framkommit något nytt så beslutet från 2019-11-04 kvarstår.

-SO har svarat Subaru-ägare.

-Saab 9-3, ärende bordlägges till nästa möte.

-DL har svarat om bilklasser i utbildningsrally.

-SO och AR jobbar på information skall komma ut till tillståndsgivare i distrikten angående A/B-besiktningar.

-DL svarar bilägaren angående fråga om burkrav till 240 VOC.

-JG sammankallar TK om ändringar i regelverket i Gr.Hb.

## § 26 Dispenser

-Simrishamn MK söker dispens för digital roadbook och tidkort. Ärendet bordlägges till nästa möte.

-Dispensansökan återupptagen förarlicens. Krav på HLR-kurs och förarutbildning.

## § 27 Öppet Rallyforum

- Rallyforum är tänkt att vara i Östergötland. DL tar kontakt med Distriktsordförande.

## § 28 SGA

-Vårens SGA-träff blir den 21-22/3 i Scandic Infra City, Upplands-Väsby. JR har bokat lokal. LL gör utskick till SGA och Distrikt. Då Disa är sjukskriven får RU gå ut och fråga SGA`n om vilka kursutbildare de har tillgång till, då vi har tänkt att bjuda in dessa.

**§ 29 Rallyregler**

- JR rapporterar att några detaljer kvarstår med VOC-avtalet.
- Diskussion om VIP-licens. Många klubbar upplever att de har tappat medlemmar och tävlande under förra året. Distrikten kan ge dispens för kartläsare med s.k VIP-licens i rallytävlingar där distriktet är tillståndsgivare och arrangören INTE tillhandahåller noter. VIP-licensen kan utnyttjas vid ett tillfälle per person och kalenderår. RU utarbetar regeltext i OM.
- Framkommit att ungdomsrally har gjort noter på en rallytävling. Bordlägges till nästa möte.

**§ 30 Övriga frågor**

- DL och JR rapporterade från Konferens Syd.
- JR rapporterar från FIA-konferens.
- SBF /RU jobbar vidare med Försvarmakten om att upplåta vägar till rallytävlingar.
- Verksamhetsberättelsen är klar och inskickad.
- SBF bjuder in till juridikföreläsning 22/3. JR kollar med kansliet.
- RU kommer att representeras vid Förbundsmötet den 25/4.

**§ 31 Nästa möte**

- Nästa möte 19 februari 2020.

**§ 32 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.20.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

Lotta Lundqvist

---

Janne Rydh